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Sak 2: Årsberetninger 

2.1 TJTKs årsberetninger for 2022 
 

Årsmelding for Tysk Jaktterrier Klubb 2022. 

 
Året som gikk har har vert preget av lite aktiviteter for medlemmene da vi fortsatt var 
under oppstartskarantene og ikke fikk avholde prøver og utstilling. Vi fikk til slutt disp til 
å gjennomføre en prøve i løpet av året noe vi avholdt som en todagers sporprøve under 
treffet i pinsen. Vi brukte våren til fortsatt uttesting av mekanisk rev i samarbeid med 
NDF og NTK og på høsten vart det sendt inn regelverk for anleggsprøve for 
goskjenning, og litt senere vart det i samarbeid mellom TJTK, NDF og NTK sendt inn 
nytt prøveregelverk for kunst og naturhi. 
I august hadde vi møte med NKK der vi tok opp en del saker der vi mente vi var 
feilbehandlet, det var enighet på møtet om at det vi fremla stemte og at de skulle ordnes 
opp i. Når vi gikk ut av 2022 så var det fortsatt ikke skjedd noe med disse sakene og 
prøvene våre var heller ikke godkjent enda. 
Tross motgangen så har vi sett en stigende interesse fr klubben og medlemsmassen 
fortsetter å stige pr 31.12.22 var det 184 mdlemmer. 
 

 

Årsberetning Utstillingsutvalget Tysk Jaktterrier Klubb. 

 

Utstillingsutvalget har bestått av Jan Inge Skjerven og Arne Sangolt.  

Vi har hatt 3 møter der ulike saker har vært behandlet. 

Utstillingsutvalget har bl.a tatt stilling til:  

      -       Deltagelse på uoffisielle utstillinger. 
      -       Dommervalg. 

Videre har utvalget behandlet saker om: 

 Klubbadministrasjon i dogweb. 
 NKK sine systemer for påmeldinger til utstilling 
 Besvare forespørsel fra andre hundeklubber om å ha TJT med på utstilling. 
 Hvordan søke om egen utstilling, m.m. 

 

Det ble søkt om å avholde utstilling ifm. Pinsetreffet 2023, og klubben fikk senhøstes 
innvilget egen utstilling.  

Da vi fikk tildelt utstillingen, ble det forholdsvis kort frist til å skaffe dommer. Mange 
dommere hadde alt påtatt seg dommeroppdrag, men vi lykkes til slutt og fikk tak i 
dommer både til årets treff og til treffet i 2024. 

 

Arne Sangolt        Jan Inge Skjerven 

-sign-                     -sign- 

 

Årsberetning Tysk Jaktterrier Treffet 2022. 

 



3-5 juni ,full aktivitet med sporprøvar,permogris,hi trening og deler av uoffisiell 
anleggsprøve vart gjenomført.Blodprøvetaking til  Pll og myapeti test var eit av tilbuda 
denne helga. 

Lørdagskvelden var vi samla for premieutdeling,sosialt samvær og felles middag med 
koldtbord på menyen i Parken i Gaupne. 

 

Rasemesterskap: 

Rasemester vart NJCH Klokkarsteinens Raiko,eigar Øyvind Trellevik.  

Nr2: NUCH NORD VCH Klokkarsteinens Monique,eigar Geir Egil Aasbak. 

Nr3:NJCH N SE VCH Sotravens Diana Von Silferstråle,eigar Hans Olav Nordli. 

 

AK SPOR : 

Prøvevinnar Hivlingens Trude,eigar Øyvind Trellevik og Jan Inge Skjerven. 

Nr 2 : Åreianes Kita,eigar Audun Håkedal. 

Nr 3: Hivlingens Sigun,eigar Kjetil Refsdal. 

 

26 startane på blodsporprøve ,intressen var stor for kunsthitrening og permogris,så det 
blir og på treffet i 2023. 

 

 

Anne Britt Skjerven 

-Sign- 

 

 

 

 

 

2.1.1 Styrets sammensetning i 2022 

 
Leder: Hans Olav Nordli 
Nestleder: Arne Sangolt  
Styremedlem/sekretær: Geir Egil Aasbak 
Styremedlem/kasserer: Kenneth Kristoffersen 
Styremedlem: Stig Thorsen  
Varamedlem: Morten Rise 
Varamedlem: Jan Inge Skjerven 



 
 
 

2.1.2 Medlemstall 

Pr. 31.12.22 har Klubben 184 medlemmer 
 

2019 2020 2021 2022 

58 102 169 184 



Sak 3: Regnskap og revisjonsberetning 
TYSK JAKTTERRIER KLUBB 

     Resultatregnskap 2022 
     Innestående på bank pr 31.12.21 kr 

33185,89 
     Innestående på bank pr 31.12.22 kr 

51242,83 
     

      Driftsinntekter 
     Inntekter 
     

 

Medlemsavgift-NKK - 186 
medlemmer 

   

kr 
16 700  

 
Test på permogris/hitrening 

   

kr 4 400  

 

Påmeldinger Blodsporprøver - utbet. 
fra NKK 

   

kr 
15 391  

 
Grasrotandel Norsk Tipping 

   

kr 1 979  

 
Betaling for festmiddag, 39 x kr.280,- 

   

kr 
11 487  

 
Salg av Klubbklær 

   

kr 1 000  

      

Sum inntekter 
    

kr 
50 957  

      

     

kr 8 000  

Sum annen driftsinntekt 
 

Sponsorinntekter 
   

     

kr 
58 957  

SUM DRIFTSINNTEKTER 
     

      Driftsutgifter 
     

 

Kjøp av "Permovillsvin" 
   

kr 3 216  

 
Gebyr/toll "Permovillsvin" 

   

kr 790  

 
Flaggfabrikken - Rosettkjøp 

   

kr 1 577  

 
Clas Ohlson - Kjøp av printer m.m. 

   

kr 1 443  

 
GaupentunetAS - Hytteleige 

   

kr 4 915  

 
Brynjar Bell - Premiekjøp 

   

kr 1 800  

 
Parken Gaupne - Leie 

   

kr 1 500  

 
Zeiss AS - Kjøp av hovedpremie 

   

kr 4 000  

 
One.com - Hostingpakke 

   

kr 2 227  

 
One.com - Domeneavdift 

   

kr 379  

 
Best Western - Dagpakke x 5  

   

kr 3 475  

 

Lustraporten AS - Catring 
(Festmiddag) 

   

kr 
13 108  

 

Dommergaver , rekvisita til 
festmiddag 

   

kr 2 133  

 
Vipps/bank gebyrer 

   

kr 338  

SUM DRIFTSKOSTNADER 
    

kr 
40 901  

      

      



      

      

DRIFTSRESULTAT 
    

kr 
18 056  

ÅRSRESULTAT 
    

kr 
18 056  

        

 

Tysk Jakt Terrier Klubb Resultatregnskap 2023 

 
% av inntekt brukt Sammendrag 

    

 

 

 
 

Total inntekt 
    

  

kr 79 799 
    

  

Totale utgifter Januar - 
Mai 2023 

   

  

kr  505 
    

       

       

  

Disponibelt beløp 
    

  

kr 79 294 
    

 

1 % 

     

 

Inntekter 
     

 

Element Beløp 
    

 

Saldo 31.12.22 kr 51 242,83 
    

 

Vipps 01.01.23 - 04.05.23 kr 9 589,18 
    

 

Utbetalinger via NKK 01.01.23 - 04.05.23 kr 16 500,00 
    

 

Norsk Tipping  kr 1 358,29 
    

 

Overførsel Ukjent ref: 362548781 kr 982,50 
    

 

Kundeutbytte Sparebanken vest kr 126,00 
    

       

 

Utgifter 2023 01.01.23 - 04.05.23 
    

 

Element Beløp 
    

 

PRIS Transgebyr Nettbank Bedrift kr 4,50 
    

 

Refusjon Martin Simulak kr 500,00 
    

       
  



Revisors beretning for 2022  

 

Uttalelse om årsregnskapet 

Jeg har revidert årsregnskapet for Tysk Jaktterrier Klubb i henhold til vanlige regnskaps- og 
revisjonsbestemmelser.  
 
Årsregnskapet for regnskapsåret 2022 viser et års resultat på 18056 kr 

Jeg har utført følgende revisjonshandlinger: 

Jeg har vurdert om årsregnskapet er utarbeidet og fastsatt i samsvar med vanlige regnskaps- og 
revisjonsbestemmelser, herunder om klubbens styre har oppfylt sin plikt til å sørge for ordentlig og 
oversiktlig registrering og dokumentasjon av regnskapsopplysninger i samsvar med bestemmelsene. 

Konklusjon: 

Jeg har ikke avdekket noen feil eller mangler i regnskapet for 2022.  

Tysk Jaktterrier klubb viser til en god økonomi siden oppstart av ny klubb og hvor det har vert en periode 
med restriksjoner på aktiviteter.  

Jeg mener at regnskapet og regnskapsføringen er i samsvar med vanlige regnskaps- og 
revisjonsbestemmelser, og at årsregnskapet for 2022 kan fastsettes som Tysk Jaktterrier Klubb`s 
årsregnskap for 2022. 

 

Os 05.05.2023 

______Remi Håvardstun-Lindborg____________    



Sak 4: Fastsettelse av kontingent 

 
Styret foreslår å holde medlemsavgiften der den står. 100 for hovedmedlem og 50 for familiamedlem. 

 

 
 

Sak 5: Budsjettforslag 2023 
Tysk Jaktterrier Klubb 

 
 Budsjett 
 2023 

DRIFTSINNTEKTER  

Kontingent 15000 

Tilskudd fra NKK 
Sporprøver. 
Utstilling 

0 
25000 
5000 

Annonseinntekter 3000 

Salg av artikler       25000 

 Sum driftsinntekter  73000  
 

DRIFTSKOSTNADER  

Hi 10000 

Jakthundutvalg NKK 150 

Hjemmeside/IT 2000 

Gaver/premier 
Kjøp av artikler 

Rosetter 
Dommer utstilling/prøver 

Avgift NKK 

5000 

20000 

1000 

14000 

3000 

Sum driftskostnader 55150 
  

Driftsresultat 17850 

Renteinntekter 5 

 
Resultat 

 
17855 



 
 

Sak 6: Innmeldte saker 

 
1: Sak fra styret 

På bakgrunn av noen erfaringer vi i Tysk Jaktterrierklubb (TJTK) har gjort oss når det gjelder 

NKKs behandling av flere ulike spørsmål overfor vår klubb, vil vi ta opp følgende temaer: 

- påstand om ulovlig hitrening 

- sammensetning av fagkomité hi 

- Forskjellsbehandling på søknad om dommerutdannelse 

- 2 års karantene på avholdelse av prøver. 

 
 Vi fikk sommeren 22 et muntlig løfte fra NKK om at dette skulle tas opp og gjøres om, så langt har 

det ikke skjedd noe trass flere løfter underveis, vi ønsker derfor at årsmøtet vurderer disse sakene og om 

vi skal gå til det skrittet og sende de til RS-23 om vi ikke får de avklart før den tid. 

 

Forklaring på sakene ligger i vedlegg 2. 

 

2: Sak fra styret 
Endring i championat reglene: 

Pr nå så er jaktchampionatet på hi lagt opp etter de gamle kunsthiet, regelverket sier:  

HICHAMPIONAT (N J(H)CH): Ett certifikat og to ganger 1. pr under 3 forskjellige dommere på 

jaktprøve for hihunder, hvor av minst en 1. pr på ordinær prøve. En gang Very good på utstilling ved 

fylte 15 måneder. 

 

Forslag til ny tekst er : En førstepremie kunsthi og to ganger 1.pr på naturhi, evt 3 ganger 1.pr på naturhi, 

naturhipremieringene må være tatt under forskjellige dommere. En gang Very good på utstilling ved 

fylte 15 måneder. 

 

 

Sak 7. Valg 

 
Alle kandidatene til valget har levert CV. Disse er tilgjengelige i vedlegg 1. 

 
Valgkomiteens innstilling 2022 

 
Leder: Hans Olav Nordli  (1 år) 

 
Styremedlem: Arne Sangolt (2 år) 

 

Styremedlem: Jan Inge Skjerven (2 år) 

 

Styremedlem: Geir Egil Aasbak (2 år) 

 
Vara: Morten Rise (1 år) 

 
Vara:  Brede Seim (1 år) 

 

 
Valgkomite: Kjetil Refsdal  (3 år) 

 

Revisor: Remi Lindborg (2år) 

 

 
Valgkomite 



 
 

 

Knut Bolstad (sign) Cornelia Schanke 
Reinås (sign) 

Ellen Anita Rise (sign) 

 
 
 

 

Sak 8: Fastsettelse av dato for Årsmøte 2024 
Forslag fra HS: 01. Juni  2024 



Vedlegg 1: Kandidatpresentasjoner 
 

Presentasjon ved valg til 
Hovedstyret i Tysk Jaktterrier Klubb 

 

Hans Olav Nordli (1971) – Os 

Yrke: Automatiker, tidligere offiser i forsvaret 

Hundeerfaring: Jakthund hele livet, TJT i 15 år, oppdretter med kennelnavn Jaktterrier. Ettersøksjeger, 

kursholder innen spor. Dommer på hi, ettersøk og anleggsprøve for Tysk Jaktterrier. Jobbet for rasen 

TJT med å lage og få innført anleggsprøve for Tysk Jaktterrier samt utviklet RAS. Importert høyt 

premiert hannhund for å bedre avlen i landet. 

Verv/org.erfaring: Raserepresentant for TJT i NTK i 4 år, styremedlem og nestleder i NTK Hordaland 

siste 7 år.  Lang erfaring med ledelse fra krevende utenlandsoppdrag med forsvaret, senere arbeidsleder 

innen olje og gass. 

 

Arne Sangolt (1957) – Fjell Yrke: Pensjonert politimann 

Hundeerfaring: Oppvokst med hund, egen hund fra 1988, eier av mange ulike raser, Tysk Jaktterrier 

siden 2014. Hundetjenesten Bergen polititkammer i 9 år, oppdretter, ettersøksdommer siden 2014. 

Verv/org.erfaring: Sekretær i Bergen Politi Hundelag i flere perioder, leder sporkomiteen Bergen 

Hordaland Dachshund Klubb, styremedlem i NTK Hordaland, styremedlem og leder i ettersøksringen 

Sotra Øygarden. 

 

Jan Inge Skjerven (1967) – Hafslo 

Yrke: Maskinfører FS Anlegg 

Hundeerfaring: reg . kennelnavn 1989 vel 50 kull på fleire rasar 

oppvokst med jakthundar 

Eigd  NUCH i fyljande rasar Schafer,Beagle,Hamilton,Russisk Støver og Tysk Jaktterrier. 

eigd og Trent og fått jaktpremierte Finsk Støver, Beagle,hamilton,Tyskjaktterier,Dachs langhår og Dachs 

strihår,Bayersk Viltsporhund 

Trent fram fleire schaferhundar til schh og Bhp 

Fyrste Tysk Jaktterrier 1992 og fyrste kull i 2008 

Har eigd/oppdretta ca 80 forskjellige championat på våre TJT 

eigd 5 forskjellige hannar fra 4 land for å fremme og bedre rasen . 

 

autorisert spordommar,hi-dommar og Anleggsprøvedommar for Tysk jaktterrier 

Vore tilitsvalgt i Norsk Schaferhund i over 20 år, innehar « Fårehunden i Sølv 

Vore raserepresentant TJT  i NTK i 3 år. 

Er idag nestleder i HS Norsk Dachshundklubbers forbund 

Fagkomiteen for kunsthi NKK 

Ansvarlig  for tyskartreffet på Hafslo i 12 år,som dreg rundt 50-60 tjt eigarar fra heile landet til Hafslo 

for uts-prøvar og sosialt samvær. 

Har vore med og laga og fått godkjent  regelverket anleggsprøve for tysk jaktterrier. 

 

Geir Egil Aasbak (1973) – Trondheim Yrke: Sjåfør 

Hundeerfaring: TJT i 6 år, dommer på blodspor, instruktør ettersøk. Aktiv på jakt, utstilling og prøver i 

inn og utland. Eget opprett av TJT. Importert avlshann for å skape større bredde i avlsmaterialet. 

Verv/org.erfaring: Styremedlem i NOJS, nestleder TJFF, diverse utvalg i jakt, fiske, rifle og hund. 

Standplassleder Nidaros skytterlag. Leder NTK avd Trøndelag. 

 

Morten Rise (1987) – Hovin 

Yrke: Kundemottaker v/Møller Bil Trondheim 
Hundeerfaring: TJT i over 10 år, oppdretter, erfaren jeger. Deltatt på ulike prøver og utstillinger, samt 

trent andre hunder/ekvipasjer. 

Verv/org.erfaring: Verneombud i 10 år på verkstad. 

 
 

 

 
 



Brede Seim (1987) - Sandane 

Yrke, Veterinær og Naturoppsyn 

Utdanning frå Tsjekkia, Brno og Evenstad.  

Har 7 hunder, 2 TJT 3 Border Collie, Pointer og Irsk Setter. Aktiv jeger, jakta i over 20år, både småvilt 

og storvilt.  

Driv småbruk med sau og har hjort samt småvilt i skogen. Trenar gjeterhund aktivt og er med i eit team 

som reiser å konkurrerer. Gått fuglehundprøver i 12 år men gikk i 2020 over til terrier som hovedgesjeft. 

Bruker TJT som ein allsidig hund innanfor mange/ dei fleste viltarter.  

Er opptatt av brukshund og at det skal være eit godt samarbeid mellom hund og førar, samt skape ei 

gjensidig jaktglede for dei som er med.  

 

 

 
 

 

 

Vedlegg 2: Saker til RS 
 

Innledning 

På bakgrunn av noen erfaringer vi i Tysk Jaktterrierklubb (TJTK) har gjort oss når det gjelder NKKs 

behandling av flere ulike spørsmål overfor vår klubb, vil vi ta opp følgende temaer: 

- påstand om ulovlig hitrening 

- sammensetning av fagkomité hi 

- Forskjellsbehandling på søknad om dommerutdannelse 

- 2 års karantene på avholdelse av prøver.  

 

Ulovlig hi-trening 
I møte i NKKs jakthundkomité (NJK) 26.01.21 ble det behandlet en sak med overskriften Ulovlig hi-

trening. NJK gjorde ikke noe vedtak på dette, men ordlyden i referatet er slik at det kan oppfattes som om vi 

har drevet ulovlig hitrening. I protokoll etter møte i NJK 09.06.20 står det:  

 

Vedtak: NKKs jakthundkomité vedtok at all aktivitet i kunsthi med levende vilt opphører.  

 

Vi har ikke funnet noe dokument hvor det står at det har vært, eller er forbudt å trene i kunsthi så lenge en 

ikke bruker levende vilt. Vi har presisert klart og tydelig hele veien at vi har brukt mekanisk rev.  

 

Fra administrasjonen blir det hevdet at det på møtet med klubbene og NJFF 30.04.2019 var bred enighet om 

at all aktivitet i hi var forbudt. Gjennom mail fra Webjørn Svendsen (viltkonsulent NJFF), Roger Åsheim 

(daværende leder NDF), og Kirsten Næss (leder Hi-utvalget i NDF) er det tilbakevist at det ikke var noen 

enighet om at hi-trening var forbudt, men at det derimot ble sagt at det var opp til klubbene om de ville trene 

på eget ansvar, men at en burde holde en lav profil. I mail fra Janne Gregersen 30.04.2019 (rett etter møtet) 

står dette: 

 

Informasjon vedr. kunsthiprøver og anleggsprøver for tysk jaktterrier: NKKs Hovedstyre har anbefalt 

at årets kunsthiprøver og anleggsprøver for tysk jaktterrier avlyses. Etter dagens møte var det enighet 

om at kunsthiprøvene og anleggsprøver for tysk jaktterrier avlyses inntil videre, og frem til evt. 

forskrift som hjemler hold av rev foreligger.  

 

Det står ingenting her om at det er forbudt å trene, i tillegg står det at dette gjelder frem til ny forskrift som 

hjemler hold av rev foreligger, noe det gjorde da vi startet trening og utprøving av mekanisk rev. Det vart 

09.06.2020 gjort et vedtak i NJK som sa at  

 

NKKs jakthundkomité vedtok at all aktivitet i kunsthi med levende vilt opphører.  

 

Ettersom vi trente med en mekanisk rev anså vi dette som å være godt innenfor akseptable rammer. 

 

For å få innblikk i hvilken informasjon administrasjonen har gitt NJK i flere av hisakene, har vi ved flere 

anledninger bedt om innsyn i saksdokumentene. I de mottatte dokumentene kan ikke vi se at NJK har blitt 

informert om at både TJTK og NDF har uttrykt uenighet i forhold til administrasjonens standpunkt om at det 



skulle foreligge en bred enighet om at all hiaktivitet var forbudt. Vi mener at dette vedtaket må gjøres om slik 

at det ikke kan oppfattes som om vi har drevet ulovlig, da det er meget uheldig at det første TJTK får på seg 

(tre uker etter at klubben er godkjent) er at vi bedriver ulovlig hitrening. For ytterligere beskrivelse og 

dokumentasjon av problemet, vises det også til vedlagte kopi av klage datert 19.11.21 fra Norske 

Dachshundklubbers Forbund til NKK.  

 

På bakgrunn av opplysningene ovenfor ber vi om at NJK fatter vedtak hvor det presiseres at TJTK ikke har 

drevet ulovlig hitrening.  

  

Sammensetning av FK-Hi 
Fagkomite Hi består i dag av representanter fra NDF og NTK. Det nye regelverket som er sendt inn til 

godkjenning er et samarbeid mellom NDF, NTK og TJTK det er da naturlig at det er en representant fra hver 

klubb i fagkomiteen. Vi er redd for at det fortsatt bare blir NDF og NTK der siden det foreligger et vedtak på 

dette fra NJK-sak 46/21. Vi ber derfor om at dette vedtaket blir omgjort evt. at det i forbindelse med 

godkjenning av nytt regelverk presiseres at alle tre klubbene skal være representert i FK-HI. 

 

Fordi vi opplever at administrasjonen og NJK ikke forstår TJTKs posisjon i denne saken, vil vi i det følgende 

gi mer utfyllende informasjon. Som kjent har NTK og NDF felles hiprøvereglement, og oppnevner 

medlemmer til Fagkomité hi. Etter at Tysk Jaktterrier Klubb ble etablert og godkjent som egen raseklubb 

henvendte TJTK seg både til NDF, NTK og NKK om og ba om å få en plass i fagkomiteen. Dette begrunnet 

TJTK bl.a. med at ca. 1/3 av alle starter på hiprøve utgjøres av tysk jaktterrier, og at 5 av 11 hidommere er 

medlem av TJTK. Svaret som ble gitt fra NKKs administrasjon 04.01.2021 lyder slik: 

 

Hvem som er representert i de ulike FK avhenger av den enkelte klubb- /forbunds regelverk/prøver 

knyttet til raseforvaltning, og derav hvem som kan ha plass i FK for en rasespesifikk prøve. TJTK har 

i sin raseforvaltning regelverket Anleggsprøve for TJT, mens NDF og NTK har hiprøvene som en del 

av sin raseforvaltning. Den nye klubben administrerer sitt regelverk uavhengig av NDF/NTK, på 

samme måte som NTK/NDF forvalter hi-prøvereglene uavhengig av den nye klubben. At TJTK velger 

å basere hi-delen i anleggsprøven på den erfaringen og utstyret som finnes på kunsthi gjør ikke at det 

blir endringer i FK hi, all den tid hiprøvene forvaltes av NDF/NTK. 

 

TJTK henvendte seg på nytt til NKK og ba om en revurdering. I e-post fra NKK datert 25. januar 2021 står 

dette: 

 

Som beskrevet i epost av 4. januar er det ikke selvsagt at nyopprettet klubb får eller kan kreve en 

representant inn i en allerede etablert fagkomite. Om TJTK mener de skal ha innpass i FK hi vil den 

diskusjonen måtte tas med NDF/NTK, da det er de som har denne prøveformen og regelverk i sin 

raseforvaltning, og er delegert ansvaret jf. mandat og instruks for FK. Og det er disse klubbene som 

evt. må gi TJTK plass i FK hi. 

Om klubbene ikke kan enes må det meldes inn som sak til NJK, som så får ta stilling til hvem som kan 

ha representanter i FK hi. 

 

Spørsmålet om deltagelse i FK-Hi var opprinnelig sendt til NTK og NDF med administrasjonen som kopi. 

Når det da kom et så bastant svar fra administrasjonen ved Janne Gregersen med en gang, sa NDF nei til 

TJTK sin deltagelse i FK-Hi. Da NDF i etterkant fikk se det reviderte svaret fra adm, forandret NDF mening 

og mente at TJTK burde være representert i FK-Hi. NTK ville ikke ta noe standpunkt til dette og saken endte 

etter klage fra NDF hos NJK. NJK gjør så et vedtak (SAK 46/21) på at FK-Hi skal bestå av NDF og NTK, 

og at TJTK får ikke være med. 
  

Sak 46/21 Vedtak: NKKs Jakthundkomité vedtok at medlemmer i FK hi oppnevnes av Norske 

Dachshundklubbers forbund og Norsk Terrier klub, i tråd med den avtale som allerede er inngått og 

praktiseres mellom de to.   

 

Som sagt innledningsvis, er vi bekymret for om vi med nytt hiprøvereglement får en plass i FK-Hi, og vi ber 

derfor om at tidligere vedtak omgjøres, evt. at det i forbindelse med godkjenning av nytt regelverk presiseres 

at alle tre klubbene skal være representert i FK-HI. 

 

 

Forskjellsbehandling på søknad om dommerutdannelse i Sverige for Eivind Lurås og Knut Bolstad 

NJK gir to fullstendig forskjellige vilkår for utdannelsen og baserer det på at det er forskjellige forutsetninger 



for de to kandidatene. Noe som er korrekt, men ser en på førstegangssøknadene til begge to så har KB mer 

erfaring og vært mer med på prøver enn det EL, men likevel er det KB som får strengest krav. 24.04.2018 

gjør NJK følgende vedtak på Eivind Lurås sin søknad:  

 

NKKs Jakthundkomité vedtok at det gis dispensasjon fra punkt 5. i regelverket «Anleggsprøve for tysk 

jaktterrier» ut 2018 slik at Eivind Lurås kan gjøre elev- og aspirantarbeider, også på prøver i 

Sverige. 

 

30.03.2021 blir det gjort følgende vedtak på Knut Bolstad sin søknad:  

 

NKKs jakthundkomitè vedtok at det gis dispensasjon fra punkt 5. i regelverket «Anleggsprøve for tysk 

jaktterrier». Det gis dispensasjon for å ta elevarbeidene i Sverige. På bakgrunn av det, vedtok NJK at 

kandidaten må gjennomføre 6 (ordinært 4) aspirantarbeider) på norske prøver når det nye 

regelverket har trådt i kraft. 

 

Her er det vesentlige forskjeller. Da EL søkte så var det mulig å ta utdanningen i Norge, men han får likevel 

ut fra vedtaket mulighet til å gjøre alt i Sverige. Når KB søker er det ingen mulighet for å ta utdanning i 

Norge, men han får kun lov å gjøre elevarbeid i Sverige og må ta 50% flere aspirantarbeid i Norge. 

 

Da EL søkte disp. hadde det vært gjennomført tre prøver i Norge, han hadde tilbud om å være med som elev 

på den første og på de to siste kunne han få være med så lenge det var nok hunder påmeldt. Den første prøven 

prioriterte han jakt så da kunne han ikke være med, og vi hørte ingenting fra han på de to neste. Så når 

vedtaket blir gjort har han ingen erfaring fra prøver i Norge. 

 

Da KB søkte så hadde han fire prøvestarter i Norge, hvorav de eneste to som var gjennomført med topp 

poengsum, han hadde vert prøveleder på fire prøver og hadde dermed inngående kjennskap til prøven. Han 

hadde ikke fått mulighet til å delta som elev ettersom NTK/NKK holdt igjen godkjenninga til å starte 

dommerutdanninga til det var for sent å delta i 2018, som var siste året vi fikk ha prøven. 

Her mener vi det er klart at det har blitt gjort en grov forskjellsbehandling fra NKK/NJK i lik linje med de 

andre sakene. Og her bør vedtakene gjøres om slik at forutsetningene blir like for begge to. 

 

 

2 års karantene på avholdelse av prøver 
Da TJTK ble godkjent som raseklubb fikk vi mail fra Eva Pedersen 04.01.2021 om at vi ikke kunne få holde 

prøver de to første årene. Fra administrasjonen blir det hevdet at karantenetiden på 2 år for å avholde 

utstilling, også gjelder for å avholde prøver. I vedtaket når klubben blir godkjent står det kun spesifisert at ny 

klubb har 2 års karantene når det gjelder utstilling. Karantene på prøver er ikke nevnt. Andre klubber har fått 

avholde prøver første året uten noen spørsmål. Ifølge administrasjonen finnes det et vedtak på at karantenen 

også gjelder prøver, men de klarer ikke å finne det, etter mye leting så klarer de å finne en som “husker” at 

det ble gjort et slikt vedtak for 50 år siden. Da dette aldri har vert praktisert før vi startet opp ser vi dette som 

en ren trakassering av klubben. Administrasjonen sendte en dispensasjonssøknad for oss til NJK, den ble 

behandlet 26.01.2021, der det ble sagt at både administrasjonen og HS anbefalte at vi fikk holde prøver, men 

av en eller annen grunn valgte NJK så allikevel å si nei. At HS 22.02.2022 har gjort et nytt vedtak som gir 2 

års karantene for å holde prøver er jo en annen sak som vi ikke fatter, hvorfor skal en frata nye klubber en av 

de få inntektskildene de har og en måte for de å skape aktivitet og dermed skaffe nye medlemmer? Dette går 

også utover inntektene til NKK. 

 

Vi ønsker at dette vedtaket blir omgjort slik at prøver praktiseres slik det alltid har vert gjort, dvs. nye klubber 

får arrangere prøver fra første år. Dette vil være positivt både for klubbene og NKK. 

 

 
 


